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Formandens beretning for 2024 
 

Bestyrelsens har siden sidste generalforsamling haft 4 bestyrelsesmøder. 

 

Allerførst vil jeg gerne byde velkommen til at nye beboere her det sidste år: 

21 – Irene Magrethe Lindahl (1/4-25) 

27 – Olaf B. Paulson (¼-25) 

69 – Dorte Grete Foss ¼-2025) 

87 – Inge Lykke Grote (1/10-2024) 

129 – Birgitte Ravn Juhl (1/12-24) 

101 – Jette Riis (1/2-25) 

 

På sidste års generalforsamling den 16. maj 2024 valgte Per Transø at 

trække sig som formand for ejerlejligheden efter 11 år posten.  

På det konstituerende bestyrelsesmøde den 23. maj 2024 blev jeg valgt som 

ny formand efter Per Transø, det er jeg meget glad og beæret over. Vi i 

bestyrelsen vil derfor gøre alt for, at vi får et godt fællesskab sammen her på 

Strandlund. 

For at møde jer alle, og for også at høre, hvad der rører sig afholdte Jesper 

og jeg et gensidigt informations- og dialogmøde for alle ejere i dagligstuen 

torsdag den 30. januar 2025. Det var der heldigvis stor tilslutning til, og der 

kom mange relevante spørgsmål. Hvor var det dejligt - Tak for det       

 

Vedligeholdelsesmæssige udbedringer 

I 2024 er der skiftet tagtrug fra nr. 41 til 51, og samlet er der dags dato 

udbedret 6 gavle og yderligere 2 gavle er her i 2025 på vej til at blive 

udbedret. 
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Fællescenteret 
I Fællescenterbestyrelsen har vi på sidste møde den 24. april 2025 besluttet, 

at der skal bruges flere penge på forskønnelse af Strandlund. Bestyrelsen har 

derfor afsat et beløb på 500.000 kr. fra tidligere års overskud til forskønnelse. 

 

Begrænsning af trafikken i indergaderne samt parkeringspladser er også 

noget vi taler om i bestyrelsen. Der er ikke nogen nem løsning på det, men på 

sidste møde besluttede vi, at der kun skal være én plads pr. bolig i 

indergaderne. 
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